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 Beste BEO-mensen  

 

Alweer een nieuwsbrief. De derde van dit jaar. Het lijkt een cliché als ik schrijf dat de tijd 
vliegt! We zijn alweer toe aan de jaarvergadering. De agenda hiervoor is ingevoegd. Daar 
staan wel wat belangrijke zaken in. Er is weer een bestuursverkiezing. De BEO kiest al jaren 
voor hetzelfde bestuur en tentoonstellings-bestuur. Daar kun je wat aan doen. Je kunt 
gewoon meedoen door je aan te melden. Ik zeg en schrijf dit alle jaren, maar het zal dus wel 
niet veranderen. We zijn blij met een bestuur en de mensen die dat willen en vooral ook 
kunnen doen. Andere afdelingen hebben die luxe niet en heffen zichzelf om die reden op. 
Even wat anders, de beide besturen twijfelen of ze wel duidelijk hebben gecommuniceerd 
over de nog bestaande wisselprijzen. We weten dat we hebben afgesproken dat ze als ze 3 x 
achter elkaar of 5 x in totaal gewonnen zijn niet opnieuw worden aangemaakt. Maar wat 
doen we met deze prijzen die daar nog niet aan voldoen? Ook op deze wijze laten 
verdwijnen of daar op de jaarvergadering een standpunt over innemen. Stoppen of 
doorgaan. Het laten etsen van deze glazen standaards is verrekte kostbaar! + €125,- per jaar. 
Om toch nog wat competitie te hebben op de tentoonstelling is het samenvoegen van 
hoofdgroepen beter. Ook zijn er nog wat andere zaken vanuit het tentoonstellings-bestuur 
die we moeten bespreken. Financieel draaien we over 2023 een behoorlijk verlies. Er zijn 
dan ook nogal wat materialen aangeschaft die daarvoor hebben gezorgd. Omdat dit 
eenmalig lijkt vinden de beide besturen dit verantwoord. U mag het zelf komen zeggen wat 
u daarvan vindt.  
Het showseizoen ligt alweer enige weken achter ons. Op de Nationale kampioenschappen in 
Hardenberg hebben onze BEO-inzenders goed gespeeld. Prima vogels dus. We zijn daar met 
7 leden naar toe geweest. Na afloop niet naar de chinees in Emmeloord maar in Steenwijk. 
Het smaakte weer erg lekker. De algemene indruk van ons allemaal is dat de vogelshow in 
Hardenberg in combinatie met de Noord-show een groot succes. Wat waren daar veel 
dieren te bewonderen. Ook een hele grote zaal gevuld met dieren om aan te mogen zitten, 
aaien en voeren, geweldig vooral voor de kinderen. Op de zaterdag mochten de kinderen 
met de dieren spelen in aparte boxen op strobalen. Dat kennen we binnen de vogelsport 
niet. Het keuren van konijnen, duiven of cavia’s is totaal anders. Deze dieren worden 
allemaal beetgepakt, gewogen, huid, staartveren en vleugels worden geïnspecteerd. Bij de 
NBvV. mogen de keurmeesters de vogels juist beslist niet in de hand nemen. Is ook een stuk 
lastiger, dat weet ik. Maar toch dat verschil. Volgend jaar weer samen is mijn advies. Beide 
sporten hebben met hetzelfde te maken, leeftijd en minder beesten.   
Ik lees veel over het vroege voorjaar en dat de natuur overstuur lijkt. We zijn niet anders 
gewend. Het klimaat verandert immers. De eenden zijn bij mij al erg actief en zitten weer in 
de knotwilg te nestelen. De eerste personatas heb ik geringd, net als een nestje yendaya’s. 
De grote parkieten zijn ook al actief maar ik maak de nestkasten pas half maart open. Vorig 
jaar waren de eerste nesten onbevrucht. Ik heb zin aan het nieuwe kweekseizoen, net als 
aan de jaarvergadering. Ik hoop jullie daar te ontmoeten.  
  
Met sportgroet  
Sicco Veenstra.  
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Hierbij nodigen wij u uit… 
 

tot het bijwonen van de clubavond op dinsdagavond  5 
maart 2024 

Waar:  Ver. gebouw Hollandia, Nanne Reijnstraat 16 
8701CG te Bolsward 
Tijdstip:        Aanvang 20.00 uur. 
 
Agenda: 
 

1 Opening door de voorzitter  
 
2 Vaststellen agenda 

 
3 Notulen laatste ledenvergadering 31 oktober 2023  

(zie Nieuwsbrief februari 2024) 

 
4 Huldiging Jubilarissen  

 
5 Verslag laatste Jaarverslag secretaris  

(zie Nieuwsbrief februari 2024) 
 

6 Financieel verslag penningmeester  
 
7 Verslag kascommissie 

 
8 Pauze met verloting 

 
9 Herverkiezing Bestuurs-/ TT-Commissie leden 

 
a. Bert Lenten als bestuurslid 
b. Gerard van Malsen en Gerrit Feenstra als TT-Commissie lid 

 
9    BEO uitje 2024 

        
  10  Onderlinge tentoonstelling 202 4 

a. Data onderlinge tentoonstelling 2024 
b. Aanschaf nieuwe  TT-stellingen 
c. Voorstel afschaffen bekers en nieuw prijzen systeem 
d. Voorstel samenvoegen groepen 
e. Eventueel aanpassen TT reglement  

 

  11Rondvraag 
 

12  Sluiting  



 

Jaarverslag 2022-2023                                    

 
     

Beste mensen, 

Hoewel corona de wereld niet uit is en hier en daar mensen het toch nog oplopen, bepaalt het 

niet meer ons dagelijks leven. Helaas is dat met de vogelgriep niet het geval. Keer op keer is 

er weer een uitbraak en worden op de getroffen pluimvee bedrijven de vogels geruimd. Nieuw 

is dat, sinds een aantal jaren, vogelgriep ook behoorlijk huishoudt onder populaties van wilde 

vogels. Gelukkig zijn we als vereniging tot nu toe gevrijwaard van deze ziekte. Wel heeft het 

nog steeds een impact op vogelmarkten en tentoonstellingen waar hoenderachtigen niet 

toegestaan zijn.  

Op 21 januari 2023 vond onze gezellige feestavond plaats. Ook deze keer zijn we gestart met 

een gezamenlijke maaltijd. Daarna was het tijd voor de huldiging van de winnaars van de 

onderlinge TT 2022 en natuurlijk voor diverse spelletjes. Nieuw dit keer was een quiz met 

vragen die volgens een aantal leden niet altijd makkelijk waren. 

In 2023 heeft het bestuur vijf keer vergaderd. Deze vergaderingen stonden meestal in het 

teken van voorbereiding van de excursie en/ of de ledenvergaderingen. Tevens hebben we van 

gedachte gewisseld met de TT Commissie over aanpassing van het TT reglement. 

Op 3 juni hebben we samen met leden van de Vogelwerkgroep Arum een bezoek gebracht aan 

Schiermonnikoog. Op de fiets en onder leiding van een bevlogen excursieleider van 

Natuurmonumenten zijn we heel veel te weten gekomen van de flora en fauna van dit 

prachtige eiland.  

Behalve de hier bovengenoemde feestavond en excursie hebben we als bestuur nog 3 

ledenvergaderingen georganiseerd. Tijdens deze avonden hebben we o.a. broed resultaten met 

elkaar gedeeld en de verandering van het TT reglement besproken en vastgesteld. Op de 

ledenvergadering van 31 oktober heeft Arnoud van de Ridder, auteur van het boekje ‘Het 

Oudemirdumerklif’ ons als spreker, verteld over de geschiedenis van dit unieke gebied in 

Friesland.  

Op 24 en 25 november vond onze onderlinge tentoonstelling plaats. Vooraf waren we als 

bestuur bezorgd of er wel genoeg animo was voor deze TT. Zouden we genoeg inzenders en 

vogels hebben? Uiteindelijke hebben 16 inzenders ruim 200 vogels ingebracht. Als we om 

ons heel kijken, naar verenigingen in Friesland, mogen we trots zijn op dit resultaat en zeker 

op de prachtige show die door onze TT Commissie georganiseerd is. Natuurlijk hopen we dat 

we komend jaar meer inzenders en vogels mogen verwelkomen. Na de onderlinge TT hebben 

diverse BEO leden ook vogels ingestuurd naar de TT te Urk, de Friese Kampioenschappen te 

Surhuisterveen en de kerstshow te Leeuwarden. Deze leden (zie Nieuwsbrief van 5 januari 

2024) hebben daar diverse prijzen weggesleept. En ook daar kunnen we als vereniging trots 

https://www.mfbbv.nl/


op zijn. En een aantal van hen zal ook vogels insturen naar de Nederlandse 

Kampioenschappen te Hardenberg. BEO leden waren wederom zeer succesvol op de NK met 

o.a. 2 kampioenen nl. Gerard van Malsen en Geert Wind.  

Afgelopen jaar heeft het bestuur van de vereniging ‘De Edelzanger’ te Franeker het besluit 

moeten nemen om deze vereniging op te heffen. Dit zien we steeds vaker gebeuren in ons 

land en dat betreuren wij. Soms zijn het verenigingen met veel leden die dit besluit moeten 

nemen, omdat niemand meer plaats wil nemen in een bestuur. Iets dat niet uniek is voor ons 

soort verenigingen maar een tendens is voor alle verenigingen en stichtingen. Wat dat betreft 

boffen we als BEO. We hebben nog steeds een voltallig bestuur. Ten tijde van opheffing van 

‘De Edelzanger’ hebben we aangeboden dat leden die dat wensten over zouden kunnen 

stappen naar de BEO. In totaal hebben slechts 2 leden die stap gemaakt en we zijn blij met 

hun komst. Aan het einde van 2023 hadden we nog 53 leden. Verwacht wordt dat we komend 

jaar onder de grens van 50 leden zullen zakken. Tijdens het schrijven van dit Jaarverslag 

hebben al 3 leden hun lidmaatschap opgezegd. Dit gebeurt bijna altijd omdat ze op hoge 

leeftijd gekomen zijn en gestopt zijn met hun hobby. Dat is natuurlijk erg jammer maar 

begrijpelijk. Eenieder wordt opgeroepen om mensen in haar of zijn omgeving enthousiast te 

maken lid te worden van onze vereniging.  

Om de BEO te promoten hebben we contact gehad met Groencentrum Witmarsum, 

Tuincentrum Ranzijn te Sneek en Welkoop te Bolsward om onze volière daar te mogen 

plaatsen gedurende de weken voor kerst. Helaas bleek dat om diverse redenen dit jaar niet 

mogelijk te zijn. Komend jaar zullen we opnieuw bekijken of we ergens de volière kunnen 

plaatsen om zo de BEO te promoten.  

Tot slot wenst het bestuur iedereen een goed kweekseizoen toe. 

 



BEO-TRIO SUCCESVOL OP NED. KAMPIOENSCHAPPEN HARDENBERG 

Van 15 t/m 20 januari werden de Nederlandse Kampioenschappen gehouden in Hardenberg. Er waren meer dan 5200 vogels 

ingezonden. De tentoonstelling werd gehouden in samenwerking met de Noordshow. Dit betekende dat er ook honderden 
konijnen, 

cavia's en sierduiven waren te bewonderen. Een prima combinatie die zeker voor herhaling vatbaar is. Van onze club BEO 
waren er 

deze keer 3 inzenders en met succes. Wijnand (Wim) Dalhuizen won ZILVER met een mooi stel Elegantparkieten met 182 
punten. Gerard van Malsen won GOUD 

met een Melanine Satinet Roodivoor kanarie met 90 pnt. en ZILVER met een mooi zanglijster met 91 punten. Geert Wind was 

succesvol met zijn Geelvoorhoofdkakarikies GOUD en ZILVER met resp. 93 en 92 punten en BRONS met een Binsenastrilde-pop 

van 91 punten. Al met al een prima resultaat. 

Op donderdag 18 januari hebben we met 7 leden de tentoonstelling bezocht. Het was weer een mooie gezellige dag, die werd 

afgesloten met een heerlijke Chinese maaltijd in Steenwijk. 

 

G.W. 



 

NOTULEN LEDENVERGADERING   BEO op  31  oktober 2023 
 

Locatie:      Verenigingsgebouw  Hollandia te Bolsward 

Aanwezig:  12 leden en gastspreker en tolk. 

Afgemeld:  Harm Wierda, Bert Lenten en Johannes de Blaauw. 

 

1. Opening  voorzitter.   Voorzitter Sicco Veenstra  heet allen welkom. In het bijzonder de 

gastspreker van vanavond dhr. Arnoud de Ridder van Natuurmonumenten  en  mevr.  

Tsjimke  (doventolk) om ons lid Henk bij te staan. Tevens staan we even stil bij het overlijden 

van onze vaste gast op onze TT Wopke Bekema, die vanmiddag is overleden.  

2. Spreker Arnoud de Ridder van Natuurmonumenten neemt ons mee in de geschiedenis van het 

Oudemirdumerklif. Een prachtig natuurgebied in zuidwest Friesland met een rijke 

geschiedenis. In 1927 kocht Nat uurmonumenten het eerste perceel aan van wat het nu is,een 

natuurgebied  van 26 hectare.  Het gebied is zo'n 1400 meter lang  en 70 meter breed en ligt 

direct aan het IJsselmeer tussen de bossen van Gaasterland en recreatiegebied de Hege Gerzen. 

Door de ijstijd is dit klif duizenden jaren geleden ontstaan.  Het bestaat o.a. ook uit mergel. 

Onderzoek  wees uit in  begin vorige eeuw dat het delven van deze mergel om er o.a. 

meststoffen van te maken,  niet rendabel bleek te zijn, waardoor dit unieke landschap 

behouden kon worden. De heer de Ridder  vertelde ook uitvoerig over de vele families die in 

dit gebied woonden en werkten.  Dit waren o.a. boeren, arbeiders, vissers, notarissen en 

adellijke families. Wij waren echter meer geïnteresseerd in de natuur. Hij vertelde dat het nu 

een stiltegebied is voor vele zangvogels en  een route  en rustplaats voor de vogeltrek. Tevens 

is er een dassenburcht, oeverzwaluwen(35 broedparen), aalscholvers en veel eenden en 

zwanen.  Ook komen er zeldzame planten voor o.a. de kruisdistel.  In de jaren 60 van de vorige 

eeuw was er nog een camping en veel dagrecreatie, maar het gebied is nu niet meer vrij 

toegankelijk, alleen met een gids van Natuurmonumenten.  

3. Notulen 12 september.  Geen op- of aanmerkingen en Bert wordt bedankt.  

4. Mededelingen.  Voorzitter geeft aan dat voor de Friese Kampioenschappen in 

Surhuisterveen( 28/11 – 2/12)  de mogelijkheid er is om samen  vogels in te brengen en op te 

halen om kosten te besparen.  

5. Bespreking BEO TT. Gerard van Malsen neemt het woord. De TT commissie is er klaar voor. 

Posters worden uitgedeeld en Gerard inventariseert wie mee gaat helpen  op 23 t/m 25 /11. 

Zijn verlanglijstje was snel gevuld. Hij vraagt om zo veel mogelijk vogels in te sturen om tot 

minstens 200 vogels te komen.  Sicco regelt het aankleedmateriaal(groen). Als er voldoende 

ruimte is wordt er ook weer een volière geplaatst en tevens zal er een zithoek worden 

gecreëerd om het gezellig te maken. Deze avond worden de eerste inschrijfformulieren voor 

de TT ingenomen. 

6. De verloting verloopt vlot en en de meesten gaan met een mooi prijsje naar huis.  

7. De rondvraag levert verder niets op, waarna de voorzitter  de vergadering sluit. Hij wenst ons 

allen veel succes met de komende tentoonstellingen en  wel thuis.  

 

                                                                                                                Geert W. notulist. 


